

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

៤/១៣/២០២០

សម្រាប់សេចក្តីប្រកាសបន្ទាន់
០៤១៣២០

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន លេខ

**ប្រធានបទ៖ មូលនិធិជំនួយនៃទីក្រុងឡងប៊ិចសម្រាប់ការឆ្លើយតបនឹងការរាតត្បាត
នៃមេរោគកូរ៉ូណាបានអង្កាសប្រាក់លើសពី ១.០០០.០០០**

ដុល្លារនិងបានបង្កើនអាទិភាពផងដែរ

អង្គការមិនរកកំរៃជាង ៣០

បានទទួលថវិកាដើម្បីផ្តល់ជំនួយដល់ប្រជាជននៅទីក្រុងឡងប៊ិច

ទំនាក់ទំនង៖ មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានរួមនៃទីក្រុងឡងប៊ិច

៥៦២.៥៧០.INFO (៤៦៣៦)

jic@longbeach.gov

ទីក្រុងឡងប៊ិចរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា-

ទីក្រុងឡងប៊ិចដោយសហការជាមួយមូលនិធិសហគមន៍នៃឡងប៊ិចបានអង្កាសថវិកាជាង

១.០០០.០០០ ដុល្លារពីសមាជិកសហគមន៍ អាជីវកម្ម

និងមូលនិធិក្រុមស្រុកផ្សេងៗដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហាដែលទាក់ទងនឹងមេរោគកូរ៉ូណានៅឡងប៊ិច។

ថវិកាដែលប្រមូលបានប្រហែលពាក់កណ្តាលត្រូវបានចែកទៅសហគមន៍ដើម្បីដោះស្រាយវិបត្តិសុខភាពសាធារណៈបច្ចុប្បន្នហើយភាពសន្តិសុខនិងបន្តនៅសប្តាហ៍នេះដោយមានការប្រកាសអំពីការ

ផ្តល់មូលនិធិអាទិភាពថ្មី។

អភិបាលក្រុងលោក Robert Garcia បានមានប្រសាសន៍ថា "ប្រជាជន អាជីវកម្ម

និងមូលនិធិនៅឡងប៊ិចបានឆ្លើយតបដោយជួយទីក្រុងរបស់យើងក្នុងពេលមានវិបត្តិសុខភាពនេះ។

យើងកំពុងមើលឃើញពីកម្រិតនៃការអាណិតអាសូរដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមកក្នុងគ្រល់បាក់នេះហើយខ្ញុំពិតជាមានមោទនភាពណាស់ចំពោះការងារដែលអង្គការមិនរកកំរៃនានាបានធ្វើដើម្បីគាំទ្រសហគមន៍របស់យើង។"

មូលនិធិជំនួយមេរោគកូរ៉ូណាបានចាប់ផ្តើមទទួលយកការបរិច្ចាគនៅថ្ងៃទី ១៨ ខែមីនាឆ្នាំ ២០២០ តាមរយៈបណ្តុំសំរាប់ទិញជំពាក់(Credit Card) ការបរិច្ចាគដោយផ្ញើសារតាមទូរស័ព្ទដៃ

PayPal និងសេក ពីម្ចាស់ជំនួយសាធារណៈ។

មូលនិធិសហគមន៍នៃឡងប៊ិចបានចាប់ផ្តើមប្រមូលការបរិច្ចាគដំណាលនិងធ្វើការបង្កើតកម្មវិធីដើម្បីផ្តល់ថវិកាត្រឡប់ទៅសហគមន៍វិញជាការគាំទ្រអាទិភាពដែលបានកំណត់ចំនួន ៥

ដែលរួមមាន៖

- ការបម្រើបុគ្គលដែលមានប្រាក់ចំណូលទាបដែលរងផលប៉ះពាល់ដោយជំងឺកូវីដ-១៩ដើម្បីឱ្យ មានលក្ខណៈក្នុងការបង់ថ្លៃលើចំណាយសំខាន់ៗ
- ការផ្តល់មីក្រូហិរញ្ញវត្ថុ និង/ឬ មូលនិធិដល់អាជីវកម្មខ្នាតតូចដែលរងផលប៉ះពាល់ដោយជំងឺកូវីដ-១៩ដើម្បីឱ្យមានលក្ខណៈក្នុងការចេញថ្លៃលើចំណាយសំខាន់ៗនិងសម្របដំណើរការអាជីវកម្មទៅមុខកំឡុងពេលមានវិបត្តិជំងឺនេះ

- ការផ្តល់ថវិកាបន្ទាន់សម្រាប់និយោជិកដែលត្រូវបានបញ្ឈប់ពីការងារដែលជាលទ្ធផលនៃជំងឺកូវីដ-១៩
- ជំនួយដល់បុគ្គលដែលគ្មានផ្ទះសម្បែងដើម្បីឱ្យមានទិដ្ឋភាពស្បៀងអាហារ ការផ្គត់ផ្គង់អនាម័យដើម្បីកាត់បន្ថយការរាលដាលនៃជំងឺកូវីដ-១៩ ក៏ដូចជាការដាក់ឱ្យដាច់ដោយឯងប្រសិនបើមានការប៉ះពាល់ជាមួយជំងឺកូវីដ-១៩
- និងការផ្តល់អាហារនិងការផ្គត់ផ្គង់ចាំបាច់ដល់អ្នកដែលមិនអាចចាកចេញពីផ្ទះបាន

អាទិភាពនៃការផ្តល់មូលនិធិត្រូវបានបន្ថែមនៅថ្ងៃនេះដើម្បីបន្តគាំទ្រដល់តម្រូវការបន្ទាន់ដែលទីក្រុងឡងប៊ិចកំពុងជួបប្រទះ៖

- ការគាំទ្រដល់បុគ្គលិកសុខាភិបាលសង្គ្រោះបន្ទាន់ - ផ្តល់ជំនួយដល់អង្គការមិនរកកំរៃដែលអាចជួយដល់គ្លីនិកសហគមន៍និងមន្ទីរពេទ្យដែលបានឆ្លើយតបនឹងការកើនឡើងនៃអ្នកជម្ងឺនិងត្រួតពិនិត្យអ្នកដែលឈឺ អ្នកដែលត្រូវបានប៉ះពាល់ ឬអ្នកដែលត្រូវការធ្វើតេស្ត និងដើម្បីគាំទ្រទីតាំងសម្រាប់ការដាក់ឱ្យដាច់ពីអ្នកដទៃដែលកំពុងត្រូវបានបង្កើតនិងដំណើរការនៅឡងប៊ិច។
- គាំទ្រដល់សុខភាពផ្លូវចិត្តនិងបង្កើតឱ្យមានជំរកពីអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ - ផ្តល់ជំនួយដល់អង្គការមិនរកកំរៃដែលនឹងគាំទ្រសេវាសុខភាពផ្លូវចិត្តនិងអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារដែលជាសេវាដែលត្រូវពង្រីកបន្ថែមដោយមានការរៀបចំការកើនឡើងពីផលប៉ះពាល់នៃមេរោគកូវីដ។

ប្រធាននិងនាយកប្រតិបត្តិរបស់មូលនិធិសហគមន៍នៃឡងប៊ិចលោកស្រី Marcelle Epley មានប្រសាសន៍ថា

“ខណៈពេលដែលកម្មវិធីជំនួយរបស់សហព័ន្ធនិងរដ្ឋកំពុងត្រូវបានបង្កើតមូលនិធិសហគមន៍នៃឡងប៊ិចបានចាប់ផ្តើមទាំងការផ្តល់ថវិកានិងការចែកធនធានយ៉ាងឆាប់រហ័ស។ ការរៀបចំផែនការជាមុននិងចំណេះដឹងស៊ីជម្រៅអំពីសហគមន៍និងអង្គការមិនរកកំរៃនានាបានជួយកម្មវិធីនេះឱ្យដំណើរការប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពហើយកំពុងផ្តល់ផលប្រយោជន៍ដល់អ្នករស់នៅទីក្រុងឡងប៊ិចរាប់ពាន់នាក់ដែលមានតម្រូវការខ្លាំងបំផុត។”

ថវិកាជាង ៤៧៥,០០០ ដុល្លារត្រូវបានចែកទៅ [អង្គការមិនរកកំរៃចំនួន ៣១](#)

ដែលកំពុងចិញ្ចឹមគ្រួសារជាច្រើន ផ្តល់ជម្រកដល់អ្នកដែលគ្មានផ្ទះសម្បែង

ផ្តល់ធនធានសំខាន់ៗដល់អាជីវកម្ម

និងគាំទ្រដល់ប្រជាជនដែលងាយរងគ្រោះដែលត្រូវបានតម្រូវឱ្យនៅដាច់ពីគេក្នុងពេលមានវិបត្តិសុខភាពសាធារណៈនេះ។

អង្គការនីមួយៗនឹងបានទទួលថវិការហូតដល់ ២០,០០០

ដុល្លារហើយ [ការស្នើសុំជំនួយ](#)នឹងមានដរាបណាចំនួនទឹកប្រាក់នៅមាន។

ដើម្បីចូលរួមវិភាគទាន៖

- ផ្ញើសារ៖ ផ្ញើសារដែលអានថា “SupportLB” ទៅលេខ 501-55 ដោយប្រើទូរស័ព្ទដៃរបស់លោកអ្នកហើយធ្វើតាមការណែនាំដើម្បីបរិច្ចាគ។
- PayPal៖ ប្រើបណ្តាញ PayPal តាមអ៊ិនធឺណេតឬកម្មវិធីនៅលើស្ថាប័នរបស់លោកអ្នកហើយបន្តទៅ @SupportLB។
- បណ្តុំសំរាប់ទិញជំពាក់ (Credit Card): ចូលទៅកាន់គេហទំព័រ longbeachcf.org ដើម្បីបំពេញបែបបទតាមអ៊ិនធឺណិតដែលមានសុវត្ថិភាព។

- សែក: ការបរិច្ចាគតាមរយៈសែកអាចផ្ញើទៅ Long Beach Community Foundation, 400 Oceanate, Suite 800, Long Beach, CA 90802។ សូមសរសេរពាក្យ Long Beach Coronavirus Relief Fund នៅក្នុងផ្នែកអនុស្សរណៈនៃសន្លឹកសែករបស់លោកអ្នក។

សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗអំពីជំងឺកូវីដ-១៩ រួមទាំងព័ត៌មានលម្អិតអំពីអ្វីដែលទីក្រុងឡងប៊ិចកំពុងអនុវត្តដើម្បីការពារសុវត្ថិភាពដល់ប្រជាជនសូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ longbeach.gov/COVID19 ហើយតាមដាន @LongBeachCity នៅលើហ្វេសប៊ុក ធ្វីតធ័រ និង Instagram។

អំពីមូលនិធិសង្គ្រោះពីគ្រោះមហន្តរាយនៃឡងប៊ិច

នៅឆ្នាំ ២០១៨ មូលនិធិសហគមន៍នៃឡងប៊ិចនិងទីក្រុងឡងប៊ិចបានបង្កើតមូលនិធិសង្គ្រោះពីគ្រោះមហន្តរាយនៃឡងប៊ិចក្នុងគោលបំណងផ្តល់ថវិកាដល់អង្គការមិនរកកំរៃ ស្ថាប័នរដ្ឋាភិបាល និងស្ថាប័នអប់រំដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់អ្នករស់នៅទីក្រុងឡងប៊ិចដែលកំពុងរងគ្រោះពីគ្រោះមហន្តរាយ។

អំពីមូលនិធិសហគមន៍នៃឡងប៊ិច

មូលនិធិសហគមន៍នៃឡងប៊ិចជាអង្គការដេលមិនរកកំរៃហើយជាអង្គការសាធារណៈដែលមានទ្រព្យសម្បត្តិជាង ៥៥ លានដុល្លារនិងមូលនិធិសប្បុរសធម៌ចំនួន ១៧៦។ អង្គការនេះត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ ១៩៩៦ ដើម្បីបង្កើតជំនួយឥតសំណងជាយុទ្ធសាស្ត្រដល់អង្គការដេលមិនរកកំរៃនិងជួយដល់ម្ចាស់ជំនួយម្នាក់ៗជាមួយនិងគោលដៅសប្បុរសធម៌របស់ពួកគាត់តាមរយៈការបរិច្ចាគដែលបានគ្រោងទុក។

កម្រៃសេវាដែលត្រូវទទួលពីការចាត់ចែងមូលនិធិសប្បុរសធម៌នៅមូលនិធិសហគមន៍នៃឡងប៊ិចត្រូវបានវិនិយោគដោយផ្ទាល់គ្រឿងទៅសហគមន៍វិញ។ បេសកកម្មរបស់មូលនិធិសហគមន៍នៃឡងប៊ិចគឺផ្តួចផ្តើមការផ្លាស់ប្តូរជាវិជ្ជមានសម្រាប់ឡងប៊ិចតាមរយៈការផ្តល់អំណោយសប្បុរសធម៌និងជំនួយឥតសំណងជាយុទ្ធសាស្ត្រជាមួយនិងចក្ខុវិស័យនៃការធ្វើជាអ្នកបម្រើដ៏ឆ្លើមនៃអំណោយទានដែលបម្រើសេចក្តីត្រូវការរបស់ឡងប៊ិចជារៀងរហូត។ មូលនិធិសហគមន៍នៃឡងប៊ិចគឺដឹកនាំដោយប្រធាននិងនាយកប្រតិបត្តិ Marcelle Epley ហើយការត្រួតពិនិត្យត្រូវបានផ្តល់ជូនដោយប្រធានក្រុមប្រឹក្សាភិបាលលោក Gary DeLong អនុប្រធានលោក Robert Stemler និងសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាលដេលរួមមាន Michele Dobson, Bob Foster, Tony Gales, Mark Guillen, Donita Joseph, Annette Kashiwabara, Steve Keesal, Kevin Peterson, Frank Newell, Suzanne Nosworthy និង Judy Ross។

អំពីទីក្រុងឡងប៊ិច

ជាទីលំនៅដ្ឋាននៃប្រជាជនប្រមាណ ៤៨០,០០០ នាក់ទីក្រុងឡងប៊ិចបានទទួលពានរង្វាន់និងជាទីក្រុងច្នៃប្រឌិតដេលផ្តល់ជូននូវភាពសំបូរបែបនៃពិភពលោកខណៈពេលដែលរក្សាលក្ខណៈបុគ្គលនិងដេលបង្កើតឡើងពីសង្កាត់ផ្សេងៗពីគ្នាដែលបានផ្តុំនៅតាមបណ្តោយឆ្នេរសមុទ្រប៉ាស៊ីហ្វិក។ ក្នុងនាមជាទីក្រុងដែលមានសេវាកម្មពេញលេញទីក្រុងឡងប៊ិចជាលំនៅដ្ឋានរបស់នារា Queen Mary, អាងចិញ្ចឹមត្រីនៃមហាសមុទ្រប៉ាស៊ីហ្វិក (Aquarium of the Pacific), សារមន្ទីរនិងរោងកូនជាច្រើន, សាលារៀនដែលត្រូវបានរាយកម្ពស់ខ្ពស់, អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច, កំពង់ផែឡងប៊ិច កំដូចជាមន្ទីរផ្សេងៗដេលបានទទួលពានរង្វាន់ជាច្រើនដូចជាមន្ទីរសុខាភិបាល មន្ទីរឧទ្យានការកំសាន្តនិងសមុទ្រមន្ទីរសេវាកម្មអភិវឌ្ឍន៍ និងមន្ទីរផ្សេងៗទៀត។

ទីក្រុងនេះក៏មានសាកលវិទ្យាល័យនិងមហាវិទ្យាល័យដែលត្រូវបានការគោរពខ្ពស់ ក៏ដូចជាកន្លែងចិញ្ចឹមសត្វជាប្រវត្តិសាស្ត្រចំនួន២ មន្ទីរពេទ្យ៥ ទីតាំង៥សម្រាប់លេងប្រកួត ស្ពាន១៧០ ឆ្នេរសមុទ្រជាច្រើនម៉ាយល័ម៉ា ផ្លូវសម្រាប់ជិះកង់ និងកម្មវិធីជិះកង់ដែលមានការចែករំលែក។

- ដោយសារកម្រិតនៃភាពបន្ទាន់ខ្ពស់ហើយដោយមានព័ត៌មានថ្មីៗជាញឹកញាប់ទីក្រុងឡង ប៊ិចកំពុងប្រើប្រាស់កម្មវិធីបកប្រែរបស់ Google ដើម្បីជូនដំណឹងអំពីជំងឺកូវីដ- ១៩ជាច្រើនភាសា។

###